
Zápis ze 43. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 
konaného dne 03. 09. 2014 

 

Místo konání:  Obecní úřad Strážkovice  

Začátek:  17.05 hod.  

Zasedání řídil:  Hana Halamová 

Přítomni:  Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Taťána 

Horáková, Lukáš Kápar, Stanislav Korostenský, 

Omluveni:  - 

Neomluveni: - 

Hosté: Mgr. Jiří Guth-Jarkovský 

Občané obce: - 

Zapisovatel: Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu: Jan Dvořák, Stanislav Korostenský 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Představení strategie komunitně vedeného místního rozvoje území Místní akční 

skupiny Sdružení Růže 

3. Dispozice s pozemky 

4. Změna školského obvodu 

5. Mateřská škola Cvrček 

6. Různé 

 
Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán návrh na úpravu programu. 

Hlasování o programu jako celku: 

Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. Kápar, p. Korostenský, Proti: 

nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Jan Dvořák a Stanislav Korostenský. 

Hlasování o složení ověřovatelů: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zápis z minulého zasedání zastupitelstva konaného dne 13.08.2014. 

Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis jednání zastupitelstva obce Strážkovice č. 42 

ze dne 13.08.2014. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 2. programu: Představení strategie komunitně vedeného místního rozvoje území 

Místní akční skupiny Sdružení Růže 

 



Předsedající předložila zastupitelstvu materiál týkající se Strategie komunitně vedeného 

místního rozvoje území Místní akční skupiny Sdružení Růže pro období 2014-2020 a procesu 

její přípravy. Poté předala slovo hostu Mgr. Jiřímu Guth-Jarkovskému. Pan Guth-Jarkovský 

seznámil přítomné zastupitele s podrobnostmi strategie a jejím výhledu a termíny. Poté 

odpověděl na jejich dotazy. Zastupitelstvo Strategii projednalo a vzalo na vědomí, dále bere 

na vědomí informace o dosavadní přípravě a dalším plánovaném postupu při jejím 

schvalování a o výhledu na její uskutečnění. 

Návrh usnesení 2a: Zastupitelstvo bere na vědomí Strategie komunitně vedeného místního 

rozvoje území Místní akční skupiny Sdružení Růže pro období 2014-2020 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 2b: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o dosavadní přípravě a dalším 

plánovaném postupu při jejím schvalování a o výhledu na její uskutečnění. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 3. programu: Dispozice s pozemky 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na záměr prodeje parcel KN 805/7 a KN 1640 vše 

pro obec a kú Strážkovice. Zastupitelstvo záměr prodeje parcel KN 805/7 a KN 1640 vše pro 

obec a kú Strážkovice projednalo a schválilo. 

Návrh usnesení 3: Zastupitelstvo schvaluje záměr prodeje parcel KN 805/7 a KN 1640 vše 

pro obec a kú Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 4. programu: Změna školského obvodu 

Předsedající informovala přítomné zastupitele o výsledku jednání zastupitelstva města 

Borovany o změně školského obvodu. Město Borovany zachová školský obvod v dosavadním 

rozsahu. 

Návrh usnesení 4: Zastupitelstvo bere na vědomí informaci o zachování školského obvodu 

Města Borovany v dosavadním rozsahu. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 5. programu: Mateřská škola Cvrček 

Předsedající předložila zastupitelstvu informaci o výsledcích přijímacím řízení MŠ Cvrček. 

Z uvedeného vyplývá, že bylo přijato 9 žáků a celková kapacita byla naplněna na max. počet 

28 žáků. Zastupitelstvo informaci projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 5: Zastupitelstvo bere na vědomí informaci o výsledcích přijímacím řízení 

MŠ Cvrček. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 



Bod 6. programu: Různé 

Do tohoto bodu nebyly zařazeny žádné návrhy 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.15 hodin 

 

Ověřovatelé zápisu: podpisy  

Zapisovatel: 


